



Canadian Institute for Procurement and Material Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

FLEET MANAGEMENT WORKSHOP

>> **OCTOBER 29-30, 2024**

Brookstreet Hotel (Ottawa)

PREMIER PARTNER: **HOLMAN**



If hyperlinks are deactivated, please access the online version at:
<https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/eazines-and-communications/>
La version française suit...

THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER!

Holman
Driving What's Right

We would like to invite you to join us at the CIPMM Fleet Management Workshop on October 29-30, 2024 at the Brookstreet Hotel in Ottawa, ON.

CIPMM is hosting a two-day Workshop for the fleet management professionals to share experiences and exchange ideas about the latest developments in the fleet management field.

As we finalize the Agenda, we are thrilled to share some of the exciting topics that will be covered, including a keynote presentation from our Premier Partner, Holman, and intriguing sessions such as an overview of "RCMP ZEV Needs Assessment - Purchasing, Upfitting, Deploying and Evaluating the Performance of ZEVs for RCMP Active Duty" from Natural Resources Canada and Treasury Board of Canada Secretariat, "Fleet Green Solutions Team Updates" from Natural Resources Canada and Treasury Board of Canada Secretariat, "Fleet Sustainability, Decarbonization and Electrification" from Deloitte Canada, "Defect Investigations and Recalls" and "Transport Canada's Innovation Centre" from Transport Canada, "Data Collection and Analysis for Fleets" from Royal Canadian Mounted Police, "GM Envolve Canada" from General Motors Canada, "Discussions on Hot Topics" and so much more! The full Agenda for the event will be available shortly.

Please check our **website** for more details.

ATTENTION! THE DEADLINE TO BOOK YOUR ROOM AT THE HOST VENUE, THE BROOKSTREET HOTEL, IS FAST APPROACHING!

[CLICK HERE](#) TO BOOK YOUR ROOM BY SEPTEMBER 28, 2024

Register Today!

REGISTER ONLINE

DELEGATE REGISTRATION FORM

Please note that while verbal presentations are anticipated to be made only in English, however most presentation materials, are available in both English and French, as well as delegates are welcome to interact during chat/questions/answer periods in the official language of their choice.

BECOME OUR PARTNER! PARTNERSHIP PACKAGE

BOOK YOUR PARTNERSHIP OPPORTUNITY !

Partnering with CIPMM means more than just making right contacts, it also means leadership and alliance with CIPMM in helping us deliver our mission to advance and promote professionalism and effectiveness, to advocate for recognition and engage capacity building, and to serve as a forum for information and best practices.

Our partners are integral to providing delegates with a first-class event, allowing to explore new ideas, to hear from top-notch experts and to connect with colleagues. We would love to welcome back our long-term partners!

There are various ways to be involved. Take a look at our partnership package and experience the power of partnering with CIPMM! Our partnership packages are designed to provide a solid platform to help you stand out and make an impact.

THANK YOU TO OUR PARTNERS!



Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more details.



Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel
Canadian Institute for Procurement and Material Management

ATELIER DE GESTION DE FLOTTE

>> 29-30 OCTOBRE 2024

Hôtel Brookstreet (Ottawa)

PARTENAIRE PRINCIPAL : HOLMAN



MERCI À NOTRE PARTENAIRE PRINCIPALE !

Holman

Driving What's Right

Nous aimerions vous inviter à vous joindre à nous lors de l'atelier sur la gestion de la flotte de l'ICAGM les 29 et 30 octobre 2024 à l'hôtel Brookstreet à Ottawa, en Ontario

L'Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel (ICAGM) organise un atelier de deux jours pour les professionnels de la gestion de flotte afin de partager leurs expériences et d'échanger des idées sur les derniers développements dans le domaine de la gestion de flotte.

Alors que nous finalisons l'ordre du jour, nous sommes ravis de partager certains des sujets passionnants qui seront abordés, y compris une présentation principale de notre principal partenaire, Holman, et des sessions intrigantes telles qu'un aperçu de "l'évaluation des besoins de la GRC en matière de VZE - l'achat, l'aménagement, le déploiement et l'évaluation de la performance des VZE pour le service actif de la GRC" de Ressources naturelles Canada et du Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada, "Durabilité, décarbonisation et électrification des parcs automobiles" de Deloitte Canada, "Enquêtes sur les défauts et les rappels" et "Centre d'innovation de Transports Canada" de Transports Canada, "Collecte et analyse de données pour les parcs de véhicules" de la Gendarmerie royale du Canada, "GM Envolv Canada" de General Motors Canada, "Discussions sur des sujets d'actualité" et bien d'autres choses encore ! Le programme complet de l'événement sera disponible sous peu.

Veuillez consulter notre **site Web** pour plus de détails.

ATTENTION ! LA DATE LIMITE DE RÉSERVATION DE VOTRE CHAMBRE AU LIEU D'ACCUEIL, L'HÔTEL BROOKSTREET, APPROCHE À GRANDS PAS !

**CLIQUEZ ICI POUR RÉSERVER VOTRE CHAMBRE
AVANT LE 28 SEPTEMBRE 2024**

Inscrivez-vous dès aujourd'hui !

INSCRIVEZ-VOUS EN LIGNE

LE FORMULAIRE D'INSCRIPTION DE DÉLÉGUÉ

Veillez noter que même si les présentations verbales ne devraient être faites qu'en anglais, les documents de présentation sont disponibles en anglais et en français, et les délégués sont invités à interagir pendant les périodes de clavardage/questions/réponses dans la langue officielle de leur choix.

DEVENEZ NOTRE PARTENAIRE ! LA TROUSSE DE PARTENARIAT !

Réservez votre opportunité de partenariat !

Un partenariat avec l'ICAGM signifie plus que simplement établir de bons contacts, cela signifie également un leadership et une alliance avec l'ICAGM pour nous aider à remplir notre mission de faire progresser et de promouvoir le professionnalisme, pour plaider pour la reconnaissance et engager le renforcement des capacités et servir de forum pour l'information et les meilleures pratiques.

Nos partenaires sont essentiels pour offrir aux délégués un événement de première classe, permettant d'explorer de nouvelles idées, d'entendre des experts de premier ordre et de se connecter avec des collègues. Nous serions ravis d'accueillir à nouveau nos partenaires de longue date!

Il existe différentes manières de s'impliquer. Jetez un œil à notre offre de partenariat et découvrez la puissance d'un partenariat avec l'ICAGM! Nos packages de partenariat sont conçus pour fournir une plate-forme solide pour vous aider à vous démarquer et à avoir un impact.

MERCI À NOS PARTENAIRES !



Communiquez avec le **secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.



Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Ave
| Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!